



#

GIUSEPPE CAFIERO, NEW PARTNER APPOINTED AT WILDGEN

Luxembourg, 06 September 2021 – The Luxembourg business law firm, Wildgen, continues its expansion and announces the co-option of Giuseppe Cafiero as new partner. As specialist in banking and finance law, insurance and reinsurance, he will assume his new duties as from this September.

Member of the Luxembourg Bar since 2011, Giuseppe started his career at Wildgen in the same year. He joined Michel Bulach's team and specialised in banking and finance law, insurance and reinsurance. He assists financial institutions, insurance and reinsurance companies and their clients on both regulatory and transactional aspects.

In banking and finance, he works on all types of credit, investment, debt restructuring and structured finance transactions. His practice particularly focuses on securitisation transactions and investments in European credit markets (NPLs).

As for the (re)insurance sector, in addition to regulatory aspects, his practice is particularly focused on M&A and portfolio transfer transactions.

Michel Bulach, Partner and Head of the Banking & Finance team, comments. "*Giuseppe is an excellent example of the professional growth and development valued by our firm. During his 10 years with the firm, he has secured the trust of our clients on complex and sensitive transactions, by combining integrity, pugnacity and technicality. Our ambition has always been to provide a high level of expertise combined with a tailor-made service and Giuseppe can safely guarantee this. We are proud to count him among our partners now.*"

Giuseppe, who advises prestigious local and international clients, explains his ambition. "*As a new partner, I very much want to develop a portfolio of European clients, especially Italian ones. In that respect, I see my Italian roots as a source of strength and added value that I look forward to devoting to these clients by offering them assistance in Luxembourg law in their mother tongue.*"

#

ABOUT WILDGEN S.A.

Founded in 1923, the Wildgen business law firm is one of the most important and renowned legal practices in Luxembourg. A full-service independent law firm, Wildgen focuses its activities on company law, banking and financial law, funds and taxation. It has grown steadily, with a long and solid tradition in cross-border transactions and an extensive international network of specialists and consultants.

Wildgen is fully committed to the success of its clients and offers integrated and quality services. The firm advises a large number of multinational corporations and investment and pension funds, as well as banks, financial institutions, insurance companies and high-net-worth individuals.

WILDGEN S.A.

69, Bd de la Pétrusse | L-2320 Luxembourg
T.: (+352) 40 49 60 1 | F.: (+352) 40 44 09
E.: lawyers@wildgen.lu
www.wildgen.lu

R.C.S. Luxembourg: B212946
VAT: LU-29245905

Wildgen supports its clients in all their legal needs in the following areas: banking and finance law, commercial law, litigation, corporate law, data protection, intellectual property and new technologies, labour law, insurance and reinsurance, investment funds, tax law, energy, real estate law, private equity and venture capital, transport, art and sustainable finance.

For more information: www.wildgen.lu

Press contact: Stephanie Leclercq, CMO - stephanie.leclercq@wildgen.lu

#

GIUSEPPE CAFIERO, NOUVEL ASSOCIE PROMU AU SEIN DU CABINET WILDGEN

Luxembourg, 06 septembre 2021 – Le cabinet d’avocats d’affaires luxembourgeois, Wildgen, poursuit son expansion et annonce la cooptation de Giuseppe Cafiero en tant que nouvel Associé. Spécialiste du droit bancaire et financier, de l’assurance et de la réassurance, il assurera ses nouvelles fonctions dès ce mois de septembre.

Membre du Barreau de Luxembourg depuis 2011, Giuseppe a débuté sa carrière chez Wildgen la même année. Il a rejoint l’équipe de Michel Bulach et s’est spécialisé en droit bancaire et financier, de l’assurance et de la réassurance. Il accompagne des institutions financières, des compagnies d’assurance et de réassurance et leurs clients tant sur les aspects règlementaires que transactionnels.

En matière bancaire et financière, il intervient sur tout type d’opérations de crédit, d’investissement, de restructuration de dette et de financement structuré. Sa pratique se concentre notamment sur les opérations de titrisation et les investissements sur les marchés européens du crédit (NPLs).

Quant au secteur (ré)assurantiel, outre les aspects règlementaires, sa pratique se consacre tout particulièrement sur les opérations de M&A et de transferts de portefeuilles.

Michel Bulach, Associé responsable de l’équipe *Banking & Finance* commente cette nomination, « *Giuseppe est l’exemple même de l’évolution et de l’épanouissement professionnel valorisés par notre cabinet. Pendant ses 10 années au sein du cabinet, il a gagné la confiance de nos clients sur des opérations complexes et sensibles, en alliant probité, pugnacité et technicité. Notre ambition a toujours été de fournir une expertise de haut niveau associée à un service sur-mesure et Giuseppe en est un parfait garant. Nous sommes fiers de le compter désormais parmi nos associés.* »

Giuseppe, qui conseille une clientèle prestigieuse locale et internationale nous détaille son ambition « *En tant que nouvel associé, il me tient à cœur de développer un portefeuille de clients européens et notamment italiens. En ce sens, mes racines italiennes sont pour moi une force et une plus-value qu’il me tarde de mettre au service de ces clients en leur offrant une assistance en droit luxembourgeois dans leur langue maternelle.* »

#

A PROPOS DE WILDGEN S.A.

Fondé en 1923, le cabinet d’avocats d’affaires Wildgen est aujourd’hui l’un des acteurs juridiques les plus importants et renommés au Luxembourg. Cabinet full-service, Wildgen a connu un essor constant, possédant une longue et solide tradition en opérations transfrontalières et entretenant un important réseau international d’experts et de correspondants.

Wildgen est entièrement dévoué au succès de ses clients et conseille un grand nombre de multinationales, de fonds d'investissement et de pension ainsi que des banques, des institutions financières, des compagnies d'assurance et des particuliers fortunés.

Wildgen accompagne ses clients dans toutes leurs démarches juridiques en rapport avec les domaines suivants : droit bancaire et financier, droit commercial, contentieux, droit des sociétés, protection des données, propriété intellectuelle et nouvelles technologies, droit du travail, assurance et réassurance, fonds d'investissement, droit fiscal, énergie, droit immobilier, capital-investissement et capital-risque, transport, art, finance durable.

Contact presse : Stephanie Leclercq, CMO - stephanie.leclercq@wildgen.lu